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ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΑΡΙΘΜΟΥΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 
ΤΗΣ 16ης/29.10.2020 ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Χρέη Γραμματέα έκανε ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Φίλιππος Θεοφιλίδης. 
 

Προσήλθαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Γρηγόριος Γουρδομιχάλης, Ελευθερία 
Παπουτσιδάκη 

 
ΨΗΦΙΣΜΑ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΡΜΕΝΙΚΗ ΕΘΝΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

 
1Ο ΘΕΜΑ : (1ο Η.Δ.)                         _                _____                              ______________            
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ αποφασίστηκε η ψήφιση της 8ης Τροποποίησης του Τεχνικού 
Προγράμματος, έτους 2020. 
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, ενώ ψήφισαν ΥΠΕΡ ως προς τις εισηγήσεις με αριθμ. 
πρωτ.: 17774/11.10/2020, 18384/20.10.2020 και 18387/20.10.2020 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ: 
Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης  δηλώνοντας πως: «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ στη 
βάση της τοποθέτησής μας για το Τεχνικό Πρόγραμμα 2020 του Δήμου. 
                                                                                                      Αρ. αποφ. 162/2020 
2Ο ΘΕΜΑ : (2ο Η.Δ.)                         _                _____                              ______________            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η ψήφιση της 9ης Αναμόρφωσης προϋπολογισμού του Δήμου, 
 έτους 2020.  
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός,  ( ως προς την υπόλοιπη Αναμόρφωση) αλλά ψήφισαν  
ΥΠΕΡ ως προς τις μισθοδοσίες αλλά και τα ασφαλιστικά των εργαζομένων. 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου ( ως προς την υπόλοιπη Αναμόρφωση) αλλά ψήφισαν 
ΥΠΕΡ σε ότι αφορά σε εργαζόμενους και πολίτες. 
  Στη λήψη παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ:  
 Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης αλλά ΥΠΕΡ σε ότι αφορά τους  εργαζόμενους 
και τα μέτρα προστασίας του Covid-19. 
                                                                                                      Αρ. αποφ. 163/2020 
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3Ο ΘΕΜΑ : (3ο Η.Δ.)                      _  _                _____                              ___ _________            
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  αποφασίστηκε η  έγκριση της Τριμηνιαίας Έκθεσης Αποτελεσμάτων 
Εκτέλεσης προϋπολογισμού Εσόδων-Εξόδων Γ΄ Τριμήνου, έτους 2020, Δήμου Κορυδαλλού. 

 Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός.  
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΛΕΥΚΟ:  
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου. 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ: 
Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης, δηλώνοντας πως: «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ στη 
βάση της τοποθέτησής μας για τα αποτελέσματα Β  ́Τριμήνου 2020 του Δήμου. 
                                                                                                      Αρ. αποφ. 164/2020 
4Ο ΘΕΜΑ : (4ο Η.Δ.)                               ___  _                _____                              _______            
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ αποφασίστηκε η έγκριση του Τεχνικού Προγράμματος του Δήμου 
Κορυδαλλού, έτους 2021. 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
 Οι  Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Γρηγόρης Γουρδομιχάλης, Μαρία Καλαμάρη, δηλώνοντας 
μεταξύ άλλων πως: «Το παρόν Τεχνικό Πρόγραμμα πρέπει να αποσυρθεί και να …έχει 
ρεαλιστική απόχρωση, και με σεβασμό στις ανάγκες των πολιτών» επισημαίνοντας πως το «1€ 
δεν ανταποκρίνεται στο Τεχνικό Πρόγραμμα». 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, δηλώνοντας μεταξύ άλλων πως: «….το παρόν Τεχνικό 
Πρόγραμμα ήρθε αργά προκειμένου να το μελετήσουμε», και σε άλλο σημείο «..υπάρχουν έργα 
που αποτυπώνονται με 1€ και έργα χωρίς μελέτες, ενώ η χρηματοδότηση είναι μειωμένη». 
 Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου, δηλώνοντας πως: «Θα έπρεπε να προηγηθεί η 
διαβούλευση και προστρέχετε σε μονομερείς ενέργειες/κινήσεις» και σε άλλο σημείο  «… Δεν 
είναι ξεκάθαρο το τί θέλετε να φανεί, πού πάει το παρόν Τεχνικό Πρόγραμμα το οποίο  είναι 
ασαφές». 
 Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ: 
Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης  δηλώνοντας πως: «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ στη 
βάση της τοποθέτησής μας για το Τεχνικό Πρόγραμμα του 2020 του Δήμου που δεν 
ανταποκρίνεται στις ανάγκες των δημοτών». 
                                                                                           
                                                                                                       Αρ. αποφ. 165/2020 

Προσήλθε ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Νεκτάριος Τσίρμπας. 
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5Ο ΘΕΜΑ : (5ο Η.Δ.)                               ___  _                _____                              _______            
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  αποφασίστηκε η αναπροσαρμογή του συντελεστή του τέλους ακίνητης 
περιουσίας Τ.Α.Π., για το έτος 2021. 

  
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, δηλώνοντας πως: «Προτείνουμε δραστική μείωση των 
τελών για τις πολύτεκνες οικογένειες και ότι συντασσόμαστε με τις απόψεις του Προέδρου των 
Εμπορικών Συλλόγων της πόλης, κατάργηση στους ανέργους και τις μονογονεϊκές οικογένειες». 
 Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου.     
  Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης δηλώνοντας πως: «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ διότι 
δεν ανταποκρίνεται στις ανάγκες των δημοτών».                                                                                 
____________________________________                           Αρ. αποφ. 166/2020__      
6Ο ΘΕΜΑ : (6ο  Η.Δ.)                               ___ _              _____                              ________          
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  αποφασίσθηκε η επιβολή φόρου επί των ηλεκτροδοτούμενων 
ακινήτων, έτους 2021. 

 Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, δηλώνοντας πως: «Προτείνουμε δραστική μείωση των 
τελών για τις πολύτεκνες οικογένειες και ότι συντασσόμαστε με τις απόψεις του Προέδρου των 
Εμπορικών Συλλόγων της πόλης, κατάργηση στους ανέργους και τις μονογονεϊκές οικογένειες ». 
  Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου λόγω της  αύξησης των τελών.   
   Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
   Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης δηλώνοντας πως: «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ διότι 
δεν ανταποκρίνεται στις ανάγκες των δημοτών».                                                                                 
 _____________________________________________________      Αρ. αποφ.167/2020_ 
7Ο ΘΕΜΑ : (7ο  Η.Δ.)                                   ___  _             _____                              ______          
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ αποφασίστηκε η αναπροσαρμογή των συντελεστών  των τελών 
Καθαριότητας και Φωτισμού, για το έτος 2021.  
 
 Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Γρηγόρης Γουρδομιχάλης, Μαρία Καλαμάρη, δηλώνοντας 
μεταξύ άλλων πως: « ….Να επανεξετασθεί η περίπτωση οι μονογονεϊκές οικογένειες με 
εισόδημα έως των 15.000€ να έχουν απαλλαγή ή δραστική μείωση και να υπάρξει ειδική 
μέριμνα για αυτή την  κατηγορία,  όπως και σε  άλλες ευπαθείς κοινωνικές ομάδες»  
 Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
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Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, δηλώνοντας πως: «Προτείνουμε δραστική μείωση των 
τελών για τις πολύτεκνες οικογένειες και ότι συντασσόμαστε με τις απόψεις του Προέδρου των 
Εμπορικών Συλλόγων της πόλης, και ότι οι αυτοαπασχολούμενοι να ενταχθούν στις ευπαθείς 
ομάδες, κατάργηση στους ανέργους και τις μονογονεϊκές οικογένειες ». 
  
  Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου.     
   Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
   Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης δηλώνοντας πως: «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ διότι 
δεν ανταποκρίνεται στις ανάγκες των δημοτών».                                                                                 
  _________________________  ______________________   _Αρ.αποφ.168/2020 
8Ο ΘΕΜΑ : (8ο Η.Δ.)                               ___  _              _____                              _______ 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ αποφασίστηκε η μείωση των Δημοτικών Τελών σε διάφορες ευπαθείς 
ομάδες δημοτών.   

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, δηλώνοντας πως: «Προτείνουμε δραστική μείωση των 
τελών για τις πολύτεκνες οικογένειες και ότι συντασσόμαστε με τις απόψεις του Προέδρου των 
Εμπορικών Συλλόγων της πόλης, κατάργηση στους ανέργους και τις μονογονεϊκές οικογένειες». 
  Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:   
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου.     
   Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΛΕΥΚΟ:  
   Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης δηλώνοντας πως: «Τα όρια που ορίζονται είναι 
χαμηλά και δεν λαμβάνονται υπόψη άλλες ευπαθείς ομάδες δημοτών».                                                                                 
                                                                                                      Αρ. αποφ. 169/2020 
 9Ο ΘΕΜΑ : (9ο Η.Δ.)                               ___  _              ________________________                
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  αποφασίστηκε ο προσδιορισμός ειδικού προστίμου μη τήρησης 
καθαριότητας από τους συμμετέχοντες εμπόρους στις εμποροπανηγύρεις που τελούνται εντός 
διοικητικών ορίων του Δήμου για το έτος 2021. 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, δηλώνοντας πως: «Προτείνουμε δραστική μείωση των 
τελών για τις πολύτεκνες οικογένειες και ότι συντασσόμαστε με τις απόψεις του Προέδρου των 
Εμπορικών Συλλόγων της πόλης , κατάργηση στους ανέργους και τις μονογονεϊκές οικογένειες». 
   
  Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
   Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης δηλώνοντας πως: «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ διότι 
δεν ανταποκρίνεται στις ανάγκες του δήμου και των δημοτών».                                                                                 
  

                                                                                                      Αρ. αποφ. 170/2020 
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10Ο ΘΕΜΑ : (10ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ αποφασίστηκε ο καθορισμός του συντελεστή του τέλους εμπορικής 
διαφήμισης κατηγορίας Δ΄, για το έτος 2021. 
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, δηλώνοντας πως: «Προτείνουμε δραστική μείωση των 
τελών για τις πολύτεκνες οικογένειες και ότι συντασσόμαστε με τις απόψεις του Προέδρου των 
Εμπορικών Συλλόγων της πόλης, κατάργηση στους ανέργους και τις μονογονεϊκές οικογένειες ». 
  
  Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΛΕΥΚΟ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου.     
   Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
   Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης δηλώνοντας πως: «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ διότι 
δεν ανταποκρίνεται στις ανάγκες του δήμου και των δημοτών».                                                            
  
                                                                                                        Αρ. αποφ. 171/2020 
11Ο ΘΕΜΑ : (11ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ αποφασίστηκε ο καθορισμός του συντελεστή, κατά τετραγωνικό 
μέτρο, του τέλους χρήσης πεζοδρομίων, οδών, πλατειών και λοιπών κοινόχρηστων χώρων κατά 
το έτος 2021.  
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, δηλώνοντας πως: «Προτείνουμε δραστική μείωση των 
τελών για τις πολύτεκνες οικογένειες και ότι συντασσόμαστε με τις απόψεις του Προέδρου των 
Εμπορικών Συλλόγων της πόλης,  κατάργηση στους ανέργους και τις μονογονεϊκές οικογένειες. 
  Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου, λόγω του ό,τι  «Πρέπει να αναπροσαρμοθούν τα τέλη». 
   Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  
   Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης δηλώνοντας πως: «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ διότι 
δεν ανταποκρίνεται στις ανάγκες των τοπικών μικροεπιχειρηματιών, εμπόρων».                                                                                 
   
                                                                                                        Αρ. αποφ. 172/2020 
12Ο ΘΕΜΑ : (12ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  αποφασίστηκε ο καθορισμός τέλους καταλήψεως χώρου από 
μικροπωλητές  και εμπόρους κατά τις θρησκευτικές ή επετειακές εορτές, έτους 2021. 
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, δηλώνοντας πως: «Προτείνουμε δραστική μείωση των 
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τελών για τις πολύτεκνες οικογένειες και ότι συντασσόμαστε με τις απόψεις του Προέδρου των 
Εμπορικών Συλλόγων της πόλης, κατάργηση στους ανέργους και τις μονογονεϊκές οικογένειες». 
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ:  
 Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης, δηλώνοντας πως:  «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ  
διότι δεν ανταποκρίνεται στις ανάγκες του δήμου και των δημοτών».        
                                                                                                        Αρ. αποφ. 173/2020 

 
Αποχωρούν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ..: Γρηγόρης Γουρδομιχάλης, Μαρία 

Καλαμάρη. 
 

Το  13ο Η.Δ. ΑΠΟΣΥΡΕΤΑΙ 
«Λήψη απόφασης  για την αποδοχή ποσού επιχορήγησης 400.000,00€ από το 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ του Υπουργείου Εσωτερικών «ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ ΙΙ» στον άξονα 
προτεραιότητας:  «Η τοπική ανάπτυξη και η προστασία  περιβάλλοντος» με τίτλο: 

«Προμήθεια μηχανημάτων έργου ή και συνοδευτικού εξοπλισμού του Δήμου Κορυδαλλού». 
 

13Ο ΘΕΜΑ : (14ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η έγκριση πρότασης μεταβολής του 5ου Δημοτικού Σχολείου 
Κορυδαλλού από 12θέσιο    σε  14θέσιο. 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΛΕΥΚΟ:  
Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης,  δηλώνοντας πως: «Δεν υπάρχουν οι 
τοποθετήσεις των αρμόδιων μαζικών φορέων της πόλης». 
                                                                                                       Αρ. αποφ. 174/2020 
14Ο ΘΕΜΑ : (15ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η αποδοχή παραίτησης της κας Σαρμπάνη  Ευδοξίας τακτικού 
μέλους στο Διοικητικό Συμβούλιο του Νομικού Προσώπου Δημοσίου Δικαίου με την επωνυμία: 
«Οργανισμός Άθλησης και Πολιτισμού Δήμου Κορυδαλλού» και ορισμός της κας Ζαχαρέα 
Νικολέττας.                                                                                                          
_________________________________________________Αρ. αποφ. 175/2020 
 15Ο ΘΕΜΑ : (16ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε ο ορισμός υπεύθυνης λογαριασμού του έργου: « Τεχνική Βοήθεια 
Υποστήριξης του Δήμου Κορυδαλλού για την επικαιροποίηση του Τοπικού Σχεδίου Διαχείρισης 
Στερεών Αποβλήτων»,  με ενάριθμο 2020ΕΠ08510013 και ΚΩΔ ΟΠΣ: 5053778. 
                                                                                                         Αρ. αποφ. 176/2020  
 16Ο ΘΕΜΑ : (17ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε ο ορισμός υπευθύνου λογαριασμού του έργου: 
«Επιχορήγηση των Ο.Τ.Α. για πρόγραμμα πρόληψης και αντιμετώπισης ζημιών και 
καταστροφών που προκαλούνται από θεομηνίες στους Ο.Τ.Α. Α  ́ και Β΄. βαθμού της 
χώρας. 
                                                                                                        Αρ. αποφ. 177/2020 
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17Ο ΘΕΜΑ : (18ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε ο ορισμός υπευθύνου λογαριασμού του έργου: « Καθαρισμός 
και συντήρηση φρεατίων υδροσυλλογής του δικτύου ομβρίων υδάτων που βρίσκεται στα 
όρια περιοχής ευθύνης της Ε.Υ.Δ.Α.Π.». 
                                                                                                       Αρ. αποφ. 178/2020 
 18Ο ΘΕΜΑ : (19ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η έγκριση   σύνταξης Πρωτοκόλλου Διοικητικής Αποβολής 
(Π.Δ.Α.) του Λαμπιδώνη Ιωάννη από το χώρο του Κυλικείου του Δημαρχείου 
Κορυδαλλού. 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΛΕΥΚΟ:  
Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης. 
                                                                                                       Αρ. αποφ. 179/2020 
19Ο ΘΕΜΑ : (20ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η κατάργηση θέσης ΚΕΝΩΘΕΝΤΟΣ περιπτέρου στην 
Πλατεία Μερκάτη στον Κορυδαλλό. 
                                                                                                        
                                                                                                       Αρ. αποφ. 180/2020 
 20Ο ΘΕΜΑ : (21ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η κοπή δύο (2) μουριών, μίας (1) ελιάς και μίας (1) 
νεραντζιάς, που βρίσκονται στο πεζοδρόμιο, στη διεύθυνση Παπαδιαμάντη 175, λόγω 
παρεμπόδισης εργασιών κατεδάφισης και εκβραχισμού που θα εκτελεστούν. 
 
                                                                                                         Αρ. αποφ. 181/2020 
21Ο ΘΕΜΑ : (22ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ αποφασίστηκε η κοπή ενός (1) πεύκου, που  βρίσκεται στο 
πεζοδρόμιο, στη διεύθυνση Νοταρά 37, επειδή αναπτύσσεται πολύ κοντά  σε οικία και 
«απειλεί» τη στατικότητα των θεμελίων αυτής με το ριζικό του σύστημα. 
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Παύλος Σιόντορος, Ανδρέας 
Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός.  
                                                                                                        Αρ. αποφ. 182/2020 
22Ο ΘΕΜΑ : (23ο Η.Δ.)                              ___  _              ________________________       
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η κοπή ενός (1) πεύκου, που βρίσκεται σε υπερυψωμένο 
τμήμα (κορυφή πρανούς) του χώρου του γκαράζ του Δήμου μας και συγκεκριμένα, στη 
συμβολή των οδών Ποταμού και Καραολή Δημητρίου, επειδή το ριζικό του σύστημα έχει 
αποκαλυφθεί από τη μεριά του δρόμου σε σημείο όπου ακριβώς από κάτω στο πεζοδρόμιο 
βρίσκεται στάση λεωφορείου. 
                                                                                                        Αρ. αποφ. 183/2020 
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23Ο ΘΕΜΑ : (24ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η ακύρωση της αριθμ.: 492/2009 Απόφασης Δημοτικού 
Συμβουλίου και η αντικατάστασή της με νέα, λόγω αλλαγής οχήματος και νέο Δελτίο 
Στάθμευσης ΑΜΕΑ.  
                                                                                                        Αρ. αποφ. 184/2020 
24Ο ΘΕΜΑ : (25ο Η.Δ.)                              ___  _              _________________________         
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η ακύρωση της αριθμ.: 138/2018 Απόφασης Δημοτικού 
Συμβουλίου και η αντικατάστασή της με νέα, λόγω αλλαγής οχήματος και νέο Δελτίο 
Στάθμευσης ΑΜΕΑ.  
  
                                                                                                           Αρ.αποφ.185/2020  
                                                                                              

 
                                                     Κορυδαλλός  30 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2020 

 
                 Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ   

                         ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
                                                                                 
                                                                                              ΜΕΡΟΠΗ  

                                                               ΚΑΤΣΑΝΟΥ - ΚΟΥΤΣΟΔΟΝΤΗ    
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